DW-BL5 Aluminum Alloy Foldaway Stretcher 折叠担架(铝合金)



Technical features:

折叠担架

characterised by its being light-weight, small-sized, easy-carried, use-safely and easy for sterilization. It's mainly used for hospitals, sports, ambulance and battle fields carrying patients and wounded person.

带方便、使用安全、易消毒,清洗等优点,主要适用医院、公共场所、 救护车及部队战地运送伤病员。

DW-BL6 Aluminum Alloy Foldaway Stretcher 折叠担架(铝合金)



Technical features:

- The stretcher is equipped of outrigger, portabble backpack, made of high-strength aluminum alloy and Oxford materials
- It characterised by its being light-weighted, small-sized and easy-carried, Use-safety and easy for sterilization It's mainly used for field rescue.

- 本担架带支撑腿,带手提背包。采用高强度铝合金焊接而成,台面为牛津革和特斯林。
- 它具有重量轻,体积小,携带方便、使用安全、易消毒清洗等优点,主要适用于野外救护。

Model퓆号	Product Size 展开尺寸	Foldaway 折叠尺寸	Net weight	Load Limit	Packing 纸箱包装		
IVIOUEI±5	(L×W×H)	(L×W×H)	自重	承重	Quantity 数量	Size 尺寸(L x W x H)	G.W毛重
DW-BL5	214 x 52 x 12cm	58 x 21 x 16cm	5kg	160kg	1	62 x 28 x 17cm	5.5kg
DW-BL6	202 x 54 x 16cm	54 x 22 x 20cm	8kg	160kg	1	56 x 24 x 22cm	8.5kg

DW-BS1 Stainless Steel Foldaway Stretcher 折叠担架(不锈钢)



Technical features:

- This stretcher is intensified stretcher, it can be folded with flexible handle, outrigger.
- . It is made of high-strength stainless steel materials. It characterised by its being small-sized use safely and easy for sterilization and clean.
- It's mainly used for battle field and ourdoor carrying patients and wounded person.

- 本担架为加强型担架,可折叠,配有手把,带支腿。
- •采用高强度不锈钢材料制成,它具有体积小、使用安全、易消毒清洗等优点,主要适用于部 队野外救护。

DW-BS2A Stainless Steel Basket Stretcher 篮式担架(不锈钢) DW-BS2B Steel Basket Stretcher 篮式担架(碳钢)



Technical features:

- The stretcher is made with an eye on a very wide range of special emergency situations, such as in the mountains, air and at sea.
- It is sturdy and flexible to use, its quick reliable fittings enable first-aid person to operate it rapidly and safely. With its special sling equipment, the stretcher is ideal for lifted and transported by helicopter. It has an adjustable feet-securing mechanism, two safety belts and a mattress.
- The basket stretcher is made of stainless steel tube and net, it will not rust and potentially cause additional harm to the patient. It is stronger than common basket stretcher.
- It can be used together with the Spine Boards, into two parts, easy to carrying and storage.

技术特点:

- 此担架的构造着眼于急救的特殊性,如崎岖的山区、空中或海上救援。
- •框架坚固耐用,简便可靠的装置让操作人员能够安全快捷的采取急救措施。
- 悬钩能与飞机上挂钩连接,实现野外救援。担架配有安全带和垫子。
- •由不锈钢管(碳钢)和网制成,不会对病人造成另外的伤害,比普通担架更牢固,可与板式担架一起使用;可分 成两部分,易运输和储存。

	-	7	
		F	
	= 1		

Model型号	Product Size 展开尺寸 (L x W x H)	Foldaway 折叠尺寸 (L x W x H)	Net weight 自重	Load Limit 承重	Packing 纸箱包装		
					Quantity 数量	Size 尺寸(L×W×H)	G.W毛重
DW-BS1	220 x 52 x 12cm	110 x 52 x 15cm	6kg	160kg	1	120 x 54 x 18cm	7kg
DW-BS2A	219 x 69 x 19cm	120 x 69 x 20cm	17kg	380kg	1	125 x 71 x 22cm	25kg
DW-RS2B	219 x 69 x 19cm	120 x 69 x 20cm	17kg	380kg	1	125 x 71 x 22cm	25kg

DRAGON | 13 DRAGON | 14